

# 艾默生PSM-E11监控模块

产品名称	艾默生PSM-E11监控模块
公司名称	山东格伦德电源科技有限公司
价格	360.00/台
规格参数	
公司地址	山东济南市历城区山大北路
联系电话	15315678277

## 产品详情

艾默生PSM-E11监控模块：

1.PSM-E11监控模块采用通用设计,可监控艾默生公司生产220V和110v充电模块,组成220 V和110V电压等级电力操作电源。

2.PSM-E11输入电压输入范围:90~300vdc;110vdc和220vdc系统通用。

3.PSM-E11监控系统监测的模拟量和开关量,由交直流电压采样板、电流检测霍尔传感器、绝缘监测仪YM-I、电池监测仪EBU01或

EBU02等采集设备采集计算,然后上送到监控模块显示或发出告警。

4.模块外形尺寸(长x宽 x 高):610mmx88mmx320mm

模块重量:6kg

售后服务质量保证

本产品在使用过程中如有故障,三个月内免更换新

麦质保,终身成本保修

如是本公司维修的产品免费质保年。

适用于配电房直流屏用的综合监控系统。

Product Name: PME1] Control Module

American Emerson original genuine, a false ten!

American Emerson Brand

technical parameter

1. The PSM-E11 monitoring module adopts a general design, which can monitor Emerson's production of 220V and 110V charging modules, and form 220V and 110V voltage level power operation power supply.

2. PSM-E11 input voltage range: 90-300 vdc; 110VDC and 220VDC systems are universal.

3. The analog and switching quantities monitored by PSM-E11 monitoring system consist of AC/DC voltage sampling board, current detection Hall sensor, insulation monitor YM-I, battery monitor EBU01 or

EBU02 and other acquisition devices collect and calculate, and then send them to the monitoring module to display or send out alarms.

4. Module dimensions (length x width x height): 610 mm x 88 mm x 320 mm

Module weight: 6kg

Quality Assurance of After-sales Service

If there are any faults in the use of this product, it will not be replaced within three months.

Maize Quality Guarantee, Lifelong Cost Guarantee

For example, the products maintained by our company are guaranteed free of charge.

It is suitable for integrated monitoring system of DC panel in distribution room.

本公司专业致力于华为、艾默生、中兴电源柜的研究，为客户提供全程一站式服务，我公司可以根据客户的具体特点和需求量身定做不同型号的通信电源柜，具体包括设计--选型--安装等跟踪指导，客户的需求就是我们的工作，做各类通信电源柜我们更专业。